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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "A munkaerőhiány mellett rendszerszintű problémák is
vannak a mentésirányításnál?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A 444.hu portálon megjelent „A mentős szakszervezet vezetője szerint „tizenegynéhány ilyen hely
van az irányításon, ahol a 104-es felvevőknek kéne ülni, 3 ül ott”„ című cikk a következőket írja:

„Soha nem láthattuk még, hogy egy vezető a mentőszolgálat részéről előállt volna és azt mondta
igen hibáztunk,  a rendszerben van esetleg hiba.  Tehát ez soha nem kerülhet szóba, mindig egy
dolgozóban  találják  meg  a  hibát,”  reagálta  az  RTL  Híradójának  a  Gálvölgyi-ügyre  a
Magyarországi  Mentődolgozók  Szövetsége  alelnöke.  Lengyel  Tibor  szerint  nemcsak  a
mentésirányítók munkáját kellene vizsgálni és korrigálni, rendszerszinten kéne hatékonyabbá tenni
a szervezetet. A több mint tíz éve mentőző Lengyel úgy látja, hogy kevés a mentős, sok a feladat,
gyakran a kocsihiány is gondot okoz. A mentésirányítás jelenlegi állapotáról megjegyezte:

„Tizenegynéhány ilyen hely van az irányításon, fent Budapesten, ahol a 104-es felvevőknek kéne
ülni, 3 ül ott.”

 

Kérdezem Önt:

A munkaerőhiány mellett rendszerszintű problémák is vannak a mentésirányításnál?

 

Budapest, 2023. május 26.
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